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Abstract (en)
Housing for refrigerator or freezer has a body (1), a door (2) and a hinge joint neighbouring a side surface (4) of the body (1) for connecting the
door and body. The door has a first recess facing the refrigerator body and the hinge joint comprises an arm (10) that is fixed to the body (1) and
protrudes into the recess (26). The arm establishes an axis of the hinge joint and forms a clearance (27) facing the side surface (4) into which the
side wall of the recess (26) protrudes when the door is opened.

Abstract (de)
Ein Gehäuse für ein Haushaltsgerät umfasst einen Korpus (1), eine Tür (2) und ein Scharnier, das benachbart zu einer Seitenfläche (4) des
Korpus (1) angeordnet ist und Korpus (1) und Tür (2) verbindet. Die Tür (2) weist eine dem Korpus (1) zugewandte erste Aussparung (26) auf.
Das Scharnier umfasst einen mit dem Korpus (1) fest verbundenen und in die Aussparung (26) eingreifenden Arm (10), an dem eine Achse des
Scharniers festgelegt ist. An dem Arm (10) ist eine der Seitenfläche (4) zugewandte Ausnehmung (27) gebildet, in die in geöffneter Stellung der Tür
(2) eine Seitenwand (28) der ersten Aussparung (26) eingreift.
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